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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Polityki Senioralnej (nr 1)
14 listopada 2019 r.
Komisja Polityki Senioralnej, obradująca pod przewodnictwem wicemarszałek 
Sejmu Małgorzaty Kidawy-Błońskiej, dokonała: 

– wyboru prezydium Komisji. 

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Anna Osińska – wicedyrektor Biura Komi-
sji Sejmowych, Elżbieta Przybylska i Małgorzata Adamczuk – z sekretariatu Komisji w Biurze 
Komisji Sejmowych.

Wicemarszałek Sejmu Małgorzata Kidawa-Błońska:
Witam państwa bardzo serdecznie. 
Otwieram, zwołane na podstawie art. 20 ust. 2 regulaminu Sejmu, pierwsze posie-

dzenie Komisji Polityki Senioralnej. Porządek dzisiejszego posiedzenia przewiduje wybór 
prezydium Komisji – przewodniczącego oraz zastępców przewodniczącego. 
Zgodnie z art. 163a ust. 1 regulaminu Sejmu uchwały komisji zapadają większością 

głosów w obecności co najmniej  jednej trzeciej  liczby członków Komisji. Na podstawie 
listy obecności członków Komisji stwierdzam kworum.
Przypominam, że Komisja na podstawie art. 20 ust. 3 regulaminu Sejmu powołuje 

i odwołuje członków prezydium w głosowaniu jawnym większością głosów. Głosowanie 
jawne odbywa się przez podniesienie ręki i obliczenie głosów przez sekretarzy komisji. 
Głosowanie przeprowadzimy według zasady: kto jest za, kto jest przeciw i kto się wstrzy-
mał od głosu. Wybór zostanie dokonany, jeżeli kandydat na daną funkcję uzyska zwykłą 
większość głosów, to znaczy więcej głosów za niż przeciw, głosy wstrzymujące się nie 
będą brane pod uwagę.
Przystępując do wyboru przewodniczącego Komisji, zwracam uwagę, że – w przy-

padku zgłoszenia większej liczby kandydatów – uzyskanie przez pierwszego w kolejno-
ści kandydata zwykłej większości głosów spowoduje jego wybór na przewodniczącego 
Komisji, głosowanie na pozostałe kandydatury stanie się bezprzedmiotowe. 
Czy powyższe zasady głosowania i wynikające z nich konsekwencje są dla wszystkich 

posłów jasne? 
Nikt z posłów nie zgłasza wątpliwości, dlatego proszę o zgłaszanie kandydatur. 
Bardzo proszę, pani poseł.

Poseł Lidia Burzyńska (PiS):
Pani marszałek, szanowni państwo, pozwolą państwo, że zgłoszę kandydaturę pani poseł 
Joanny Borowiak, poseł, która w poprzedniej VIII kadencji bardzo rzetelnie, z wielkim 
oddaniem pracowała w szeregach tej Komisji. 
Dziękuję bardzo.

Wicemarszałek Sejmu Małgorzata Kidawa-Błońska:
Dziękuję bardzo. 
Czy pani poseł wyraża zgodę na kandydowanie?

Poseł Joanna Borowiak (PiS):
Tak, wyrażam zgodę. 
Dziękuję.

Wicemarszałek Sejmu Małgorzata Kidawa-Błońska:
Dziękuję bardzo. 
Czy są jeszcze jakieś inne kandydatury? 
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Jeżeli nie, to przechodzimy do głosowania. 
Zgłoszona została tylko jedna kandydatura, dlatego głosujemy. 
Kto z państwa jest za wyborem na przewodniczącą Komisji pani poseł Joanny Boro-

wiak? (14) 
Kto jest przeciw? (0) 
Kto się wstrzymał? (0)
Dziękuję. 
Pani poseł Joanna Borowiak została jednomyślnie wybrana na przewodniczącą Komisji. 
Serdecznie gratuluję wyboru. 
Przystępujemy obecnie do wyboru zastępców przewodniczącej Komisji. Komisja Poli-

tyki Senioralnej liczy 15 posłów. Proponuję, aby wybrać czterech zastępców. Czy jest 
sprzeciw? 
Nie słyszę, przystępujemy do zgłaszania kandydatur. 
Bardzo proszę, pani poseł.

Poseł Ewa Kołodziej (KO):
Dziękuję, pani marszałek. 
Chciałam zaproponować, zgłosić, w imieniu Koalicji Obywatelskiej – Platforma Oby-

watelska, Nowoczesna,  Inicjatywa Polska, Zieloni, kandydaturę pana posła Michała 
Szczerby na wiceprzewodniczącego Komisji Polityki Senioralnej. Pan Michał Szczerba 
wszystkim chyba państwu jest bardzo dobrze znany, ale pozwolę sobie przypomnieć, 
wspomnieć  o tym,  że był  pierwszym przewodniczącym Komisji Polityki  Senioralnej, 
która powstała bodajże w 2013 r., w poprzedniej natomiast kadencji Sejmu pełnił funk-
cję wiceprzewodniczącego. Jest bardzo doświadczonym – mimo swojego młodego wieku 
– posłem, bardzo zaangażowaną w sprawy senioralne osobą, w związku z tym uważam, 
że jest  to najlepsza  kandydatura. Dlatego  proszę  serdecznie  o głos  na pana Michała 
Szczerbę. 
Dziękuję bardzo.

Wicemarszałek Sejmu Małgorzata Kidawa-Błońska:
Dziękuję bardzo, pani poseł. 
Bardzo proszę, pani przewodnicząca.

Poseł Joanna Borowiak (PiS):
Pani marszałek, Wysoka Komisjo, w imieniu Klubu Parlamentarnego Prawo i Sprawie-
dliwość chciałabym zgłosić dwoje kandydatów na funkcję wiceprzewodniczących Komisji 
Polityki Senioralnej: panią poseł Lidię Burzyńską i pana posła Sławomira Zawiślaka. 
Pani poseł Lidia Burzyńska przez cztery lata z ogromnym zaangażowaniem praco-

wała w Komisji Polityki Senioralnej, jest doświadczoną w tym zakresie osobą. Sprawy 
związane z seniorami i polityką senioralną państwa bardzo leżą jej na sercu. Pan poseł 
Sławomir Zawiślak także pracował w ubiegłej kadencji w Komisji Polityki Senioralnej. 
Był członkiem prezydium Komisji, wiceprzewodniczącym tej Komisji.

Wicemarszałek Sejmu Małgorzata Kidawa-Błońska:
Dziękuję. 
Czy państwo posłowie zgadzają się na kandydowanie? 

Poseł Lidia Burzyńska (PiS):
Zgadzam się.

Poseł Sławomir Zawiślak (PiS):
Wyrażam zgodę.

Wicemarszałek Sejmu Małgorzata Kidawa-Błońska:
Czy to są wszystkie kandydatury, czy jeszcze jakieś zgłoszenie? 
Zostawiamy wakat, ponieważ nie ma pani poseł. 
Proponuję,  żebyśmy  głosowanie  przeprowadzili  w głosowaniu  łącznym.  Czy  jest 

zgoda na to?
Kto z pań i panów posłów jest za wyborem wiceprzewodniczących Komisji: pani poseł 

Lidii Burzyńskiej, Michała Szczerby i Sławomira Zawiślaka? (14) 
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Kto jest przeciw? (0) 
Kto się wstrzymał? (0)
Dziękuję bardzo. 
Ogłaszam, że pani Lidia Burzyńska, pan Michał Szczerba i pan Sławomir Zawiślak 

jednomyślnie zostali wybrani na wiceprzewodniczących Komisji.
Pani przewodnicząca jeszcze chciała zabrać głos, bardzo proszę.

Poseł Joanna Borowiak (PiS):
Bardzo dziękuję, pani marszałek.
Wysoka Komisjo,  chciałam bardzo  serdecznie  podziękować  za ogromne  zaufanie, 

jakim państwo mnie obdarzyli. Sprawy seniorów są mi bliskie, leżą mi na sercu. Z więk-
szością  z państwa  pracowaliśmy w poprzedniej  kadencji w tej Komisji.  Bardzo  liczę 
na wsparcie w pełnionej przeze mnie funkcji, misji, wszystkich państwa posłów, także 
członków prezydium Komisji. Już niebawem przystąpimy do pracy. 
Bardzo dziękuję. 

Wicemarszałek Sejmu Małgorzata Kidawa-Błońska:
Dziękuję bardzo. 
Zamykam posiedzenie Komisji. 
Gratuluję jeszcze raz wszystkim.


